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Protokoll og referat Generalforsamling Oksval Vel 2022 

 

Til stede: Ulf, Hogne, Janne, Per Christian, Tormod, Arnt, Unn, Runar, Robert og Anders 

 

Robert ønsker velkommen.  

1. Valg av møteleder og referent.  

a. Robert ble valgt til møteleder og Anders som referent.  

b. Møteleder og referent undertegner også protokollen, jf vedtektenes § 4.  

2. Innkalling og dagsorden.  

Det står ikke i vedtektene når innkallingen skal sendes ut. Saker skal meldes senest to 

måneder før årlig møte.  

a. Kommentarer til innkalling 

i. Hogne kommenterer at det bør stå adresse i innkallingen. Innkalling legges 

på facebook og nettsiden.  

Årets innkalling godkjennes.  

3. Årsberetning og regnskap 2020 og 2021.  

a. Kommentarer til årsberetning 

i. Janne kommenterer at hun ikke arrangerte St Hans i 2020.  

b. Regnskap og økonomi: Anders presenterte regnskap og balanse for 2021. 

Generalforsamlingen hadde ingen kommentarer eller innspill til dette.  

4. Kontingent.  

a. 350 i 2021. Det gjøres ingen endringer i kontingenten for 2022 eller 2023. 

Generalforsamlingen kommenterte at det er viktig at Velets arbeid synliggjøres, før 

det skjer endringer i kontingenten.  

b. Det er registrert 287 medlemmer i styreweb, 135 betalende i 2020.  

c. Velets geografiske utstrekning  

i. Spørsmål om Blåbærstien og deler av Tangen Terrasse bør innlemmes i 

vellet. Styret bes om å foreslå en definisjon av grensene for vellets 

utstrekning.  

d. Innbetalingsmåte. Hittil har det vært delt ut giroer. Forslag om å samkjøre lister med 

Veilaget. Runar mener det kan sendes ut elektronisk basert på adresse.  

i. Ulf: Hva med rabatt til de som aksepterer å betale elektronisk, evt 

fakturagebyr for de som betaler på gamlemåten 

ii. Hogne: Vanskelig å få bli medlem i velet i dag.  

iii. Robert. Bør sjekke om det er mulig å få til en Vipps-løsning.  

iv. Enighet om at styret skal forsøke å lage en elektronisk måte å fakturere på. 

5. Aktivitetsplan og budsjett: Anders presenterte budsjett for 2022.   

a. Hogne spør om andre leiere betaler? Kajakk klubb betaler ikke. Fiskegruppa er 

nedlagt.  

b. Anders sier at utleie kiosk har gitt 10 000 siste år. 

c. Sende regning på leie til kajakklubben for 2021 og 2022. Anders tar kontakt med 

kajakklubben. 

d. ISI-banen. Vi er ikke aktive utover å bidra med 8000 årlig.  

i. Bør synliggjøre at Oksval er medeier i ISI-banen. 
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e. Badeflåte. Ny i 2021 og stupetårn i 2022. 

f. Badstua: Pris for badstua er nettopp økt fra 100 til 150. Ovn 2-3 år gammel. Holder 

noen år til. 

g. Velhuset. Ønske om å få lagt inn vann. Utleid for kioskdrift i 2022 til Farah. Avtale om 

15.000 i leie eller mulig kompensasjon gjennom rehabilitering av kjøkken/Fiskar stua. 

Han ønsker ikke å leie videre hvis det ikke blir lagt inn vann. Styret bør ta møte med 

Ordfører/Rådmann. Renner vann fra dusjer utenfor toaletthuset – dette må det 

gjøres noe med. Bør bygges ekstra do i do bygget, slik at en av dem er tilgjengelig for 

vellet/kiosken. Doen bør også holdes åpen på vinteren. Styret jobber for å få lagt inn 

vann.  

h. Det skal kjøpes inn en ny aluminimumsstige/badestige til brygga 

i. Veilaget. Snart gjennom med opprusting av alle veier. Nedre Movei mest akutt i 2023 

j. St.Hans  

i. Det planlegges feiring også i 2023. 

k. Nabolagsmarked 3.juni 2023.  

6. Valg av valgkomite 

a. Geir Johnson og Thomas Vermes. Geir har gått bort, Thomas mener han kun er i 

valgkomite for Veilaget.  

b. Styret bes om å etablere en valgkomite i god tid før neste generalforsamling.  

7. Valg av styremedlemmer 

a. Tidligere leder er flyttet. Robert har tatt på seg vervet inntil videre, men er ikke 

formelt valgt på Generalforsamling.  

b. Styret gjenvelges og Robert velges som leder.   

c. Styret utvides med Hogne og Janne som nye varamedlemmer, i tillegg til Jørgen.  

8. Valg av revisor 

a. Revisor gjenvelges 

b. Styret sjekker om det er krav om revisor for vel på størrelse med Oksval.  

9. Orienteringssaker 

a. Badebinge. Diskusjon om den kommende badebingen. Den kommer. 

Generalforsamlingen er enige om at  

b. ISI-banen: Oksval vel er en av fire eiere i ISI-banen. Støtter med 8000 i årlig 

driftstilskudd 

10. Eventuelt 

a. Robert vurderer vedtekter etter mal fra Nesoddtangen vel. Nye vedtekter legges 

frem til neste generalforsamling.  

 

 

Robert Onarheim       Anders Moe 

(sign.)        (sign.) 

Ordstyrer        Referent 


